ENCLOSURE MEASUREMENT FORM

 

BILINGUAL E-MAIL / COURRIEL BILINGUE

 

Good day everyone,

 

As mentioned in the 2020 Campaign Plan, we are taking the opportunity of the current situation to recapitalize our material.  This will allow all Air Cadets to receive a Field Training Uniform (FTU).  However, while Public Health Measures remain to combat the spread and transmission of the COVID-19 virus, we are requesting your help to provide us with the measurements required to place the orders. In order to do that, we are asking you to consult the attached measuring guide and respect the instructions below.  Please return the attached form completed as soon as possible.

 

TECHNICAL INSTRUCTIONS FOR INDIVIDUALS TAKING MEASUREMENTS

 

-        This form should be completed with the assistance of an adult.

 

-        Individuals being measured should remove bulky items such as wallets/cell phone from their pockets.

 

-        They should NOT stand at the “ATTENTION” position.

 

-        All measurements should be taken close but NOT TOO TIGHT due to slight grow.

 

For any questions, please contact your Squadron.

 

Thank you.
END OF ENGLISH TEXT / DÉBUT DU TEXTE EN FRANÇAIS

 

 

Bonjour à tous,

 

Tel que mentionné dans le plan de campagne 2020, nous profitons actuellement de la situation afin de capitaliser sur notre matériel.  Cela permettra à tous les Cadets de l’Air de recevoir un uniforme d’entrainement.  Toutefois, en raisons des mesures restrictives de la santé publique afin de lutter contre la propagation et la transmission s du virus COVI-19, nous faisons appel à vous afin de nous fournir les mesures nécessaires aux commandes.  Pour ce faire, nous vous demandons de consulter le guide en attache et de respecter les instructions ci-dessous.  Vous devez retourner le formulaire ci-joint complété le plus tôt possible.

 

INSTRUCTIONS TECHNIQUES DESTINÉES À CEUX QUI PRENNENT LES MESURES

 

-        Ce formulaire doit être rempli avec l’aide d’un adulte.

 

-        Les personnes qui font prendre leurs mesures doivent retirer de leurs poches les objets encombrants tel qu’un portefeuille/téléphone cellulaire.

 

-        Elles ne doivent PAS se tenir au "GARDE-À-VOUS".

 

-        Toutes les mesures doivent être prises de près, sans être TROP SERRÉES en raison d'une légère croissance.

 

 Pour toutes questions veuillez communiquer avec votre escadron.

 

 Merci
